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Fråga Beskrivning Beslut Vidare åtgärd
Föregående
protokoll

Protokollet har sänts ut till
styrelsen efter förra mötet.

Protokollet godkändes av styrelsen.

Justerare Styrelsen valde Marcus och
Torbjörn till att justera protokollet.

Peter sänder protokoll till
Marcus och Torbjörn för att
justeras efter mötet.

Styrelsens arbets-
och
ansvarsfördelning

Matthias hade före mötet sänt ut
förslag på ny arbets- och
ansvarsfördelning (bilaga 1).

Styrelsen valde att godkänna
ansvars- och arbetsfördelningen i
sin helhet. Fördelningen gäller från
och med nu.

Informationsdiskar Martin mejlade över förslag om
placering i de olika hallarna samt
grundidé på utformning av monter.

Styrelsen godkände grundidén för
monter. Beslut om
detaljutformning sker när logga
valts. Styrelsen beslutade – för att
snabbt ha ett färdigt förslag att
presentera för MUS – att mejla ut
ett nyhetsbrev med information om
bland annat logga-omröstningen
under tisdagen och att tävlingen
stänger på söndag i samband med
nästa styrelsemöte. Styrelsen
beslutade även att samtliga idéer

Torbjörn administrerar ett
mejlutskick till
medlemmarna under
tisdagen. Martin håller
vidare kontakt med MUS
under veckan samt
sammanställer inkomna
förslag om montern till nästa
möte.



och synpunkter om montern ska
sändas till Martin för
sammanställning.

Kassarutiner Maria har före mötet mejlat ut
förslag på kassarutiner (bilaga 2).

Kassarutinerna godkändes av
styrelsen.

Ekonomi –
föreningsbrev

Maria har sänt ansökan om att
skicka post via föreningsbrev.
Maria har informerat Tommy
Grundström om detta.

PG-konto Maria föreslog att hon tills vidare
ensam (med anledning av byte av
ordförande) tecknar PG-konto för
att undvika fördröjning av eget PG-
konto för klubben.

Styrelsen beslutade att Maria tills
vidare tecknar klubbens PG-konto.

ESN Styrelsen beslutade att ta upp
frågan (om den blir aktuell) om
eventuella krav på återbetalning av
medlemsavgift som en extra punkt
på ett styrelsemöte.

Hemsida Maria tog upp frågan om huruvida
ansökan om domännamnen sänts
in.

Torbjörn administrerar detta
i enlighet med tidigare
styrelsebeslut.

Repriering Matthias berättade att han varit i
kontakt med Thomas Nilsson på
SVT:s programplanering om att
sända samtliga Melodifestivaler i
repris under 2005. Matthias träffar
Thomas före jul för att diskutera
olika förslag.

Utskick om
medlemsavgift

Styrelsen beslutade att först
inhämta beslut gällande ESN före
det att utskick gällande



medlemsavgift för 2005 görs.
Nästa möte Nästa styrelsemöte hålls tisdagen

den 21 december kl. 19:00 på MSN.
Peter sänder ut kallelse och
agenda inför mötet. Övriga
styrelsemedlemmar mejlar
Peter underlag för agenda.

Vid protokollet Justerare Justerare
2004-12-14 2004-12- 2004-12-

____________________ ____________________                  ____________________
Peter Hellström Marcus Björkander                   Torbjörn Jons


